



INFORMATION BULLETIN EXPERTECH

Brothers, Sisters, Siblings,

We are delighted to announce that the strike mandate vote has been a resounding success! An overwhelming percentage of 93.4% of our craft members have voted in favor of strike action if necessary, demonstrating strong support for our cause.

Additionally, clerical members have also expressed solidarity, with an impressive 81% voting in favor of strike action if necessary.

These results are the outcome of our collective commitment and reflect our determination to defend our rights and interests. Your committee will contact the mediator to inform them of the outcome. We will ask them to arrange a meeting with the company to resume negotiations, with the aim of reaching an agreement that meets our expectations. We are committed to keeping you informed of the situation's development.

Together, we are stronger, and we are ready to make our voices heard for a better future.

Solidarity,

Your bargaining committee,

Eric Johnson
Paulo Duarte
Kevin Klan
Harold Hellings
Emilio DiFrancesco
Patricia Bond

Patrick Léveillé
Pierre Tremblay
Gaétan Turcotte
Benoit Laurendeau
Jean Bacon
Natacha Duquette

Robin Dudley, National Representative

Jean-Stéphane Mayer, National Representative



INFO-NEGO EXPERTECH

Consoeurs, confrères, camarades,

Nous sommes ravis d'annoncer que le vote de mandat de grève a été un succès retentissant ! Un pourcentage écrasant de 93.4% de nos membres ont voté en faveur de la grève, démontrant ainsi un fort soutien à notre cause.

De plus, les membres du personnel de bureau ont également exprimé leur solidarité, avec un vote impressionnant de 81% en faveur d'une action de grève si nécessaire.

Ces résultats sont le fruit de notre engagement collectif et témoignent de la détermination à défendre nos droits et intérêts. Votre comité contactera le médiateur pour l'aviser du résultat. Nous allons lui demander d'organiser une rencontre avec la compagnie afin d'obtenir une reprise des négociations, dans le but d'obtenir un contrat de travail à la hauteur de nos attentes. Nous nous engageons à vous tenir informés de l'évolution de la situation.

Ensemble, nous sommes plus forts, et nous sommes prêts à nous faire entendre pour un avenir meilleur.

Solidarité,

Votre comité de négociation,

Patrick Léveillé

Pierre Tremblay

Gaétan Turcotte

Benoit Laurendeau

Jean Bacon

Natacha Duquette

Eric Johnson

Paulo Duarte

Kevin Klan

Harold Hellings

Emilio DiFrancesco

Patricia Bond

Jean-Stéphane Mayer, représentant national

Robin Dudley, représentant national